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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     

I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 
BRM.0012.28.2023.EZ 

EOD; 23886/2023/W 
 

 
 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 19 maja 2023 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 20 min 48 sek.) 

 
 

 
Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Raport Państwowego Granicznego Inspektora Sanitarnego w Elblągu o stanie sanitarnym 

obszarów nadzorowanych przez PGIS w Elblągu w 2022 roku. 
3. Raportu Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Miasta Elbląg w roku 2022 roku. 

4. Raport z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto Elbląg na 2022 rok”. 

5. Diagnoza zagrożenia narkomanią i alkoholizmem wśród elbląskiej młodzieży – możliwości 
przeciwdziałania. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej.  

7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
 

 

 
 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
(czas trwania nagrania od 59 sek. do 01 min 12 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

 
Ad. 2. Raport Państwowego Granicznego Inspektora Sanitarnego w Elblągu o stanie 

sanitarnym obszarów nadzorowanych przez PGIS w Elblągu w 2022 roku. 
(czas trwania nagrania od 01 min 13 sek.  do 12 min 57 sek.) 
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Raport Państwowego Granicznego Inspektora Sanitarnego w Elblągu o stanie sanitarnym obszarów 

nadzorowanych przez PGIS w Elblągu w 2022 roku omówiła Irena Kidawa Państwowy Graniczny 
Inspektor Sanitarny w Elblągu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Osik 

• Państwowy Graniczny Inspektor Sanitarny Irena Kidawa 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Państwowy Graniczny Inspektor Sanitarny Irena Kidawa 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Komisja przejęła Raport Państwowego Granicznego Inspektora Sanitarnego w Elblągu  
o stanie sanitarnym obszarów nadzorowanych przez PGIS w Elblągu w 2022 roku. 
Raport stanowi złącznik do protokołu.  
 
 
 

Ad. 3. Raport Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa 

sanitarnego Miasta Elbląg w roku 2022 roku. 
(czas trwania nagrania od 12 min 58 sek.  do 38 min 00 sek.) 
 

Raportu Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 

Miasta Elbląg w roku 2022 roku omówiła Anna Kozłowska Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny  
w Elblągu. 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Janusz Hajdukowski  

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Janusz Hajdukowski  

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Marek Osik 

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Państwowy Graniczny Inspektor Sanitarny Irena Kidawa 

• Radny Janusz Hajdukowski  

• Państwowy Graniczny Inspektor Sanitarny Irena Kidawa 
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• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik 

• Państwowy Graniczny Inspektor Sanitarny Irena Kidawa 

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Marek Osik 

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Radny Marek Osik 

• Radny Marek Kamm 

• Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

• Państwowy Graniczny Inspektor Sanitarny Irena Kidawa 

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 

Za - 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Komisja przejęła Raport Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Elbląg w roku 2022 roku. 

Raport stanowi złącznik do protokołu.  
 
Glos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

•  Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Anna Kozłowska 

 
 

 
Ad. 4. Raport z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto Elbląg na 2022 rok”. 

(czas trwania nagrania od 38 min 02 sek. do 47 min 18 sek.) 
 

 
Raport z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto Elbląg na 2022 rok” omówiła Małgorzata Borzęcka-Florek 

z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję.  
 

 

Wyniki głosowania: 
Za - 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

 
Komisja przejęła Raport z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasto Elbląg na 
2022 rok”. 

Raport stanowi złącznik do protokołu.  
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Ad. 5. Diagnoza zagrożenia narkomanią i alkoholizmem wśród elbląskiej młodzieży – 

możliwości przeciwdziałania. 
(czas trwania nagrania od 47 min 23 sek. do 01 h 19 min 36 sek.) 
 
 

Diagnozę zagrożenia narkomanią i alkoholizmem wśród elbląskiej młodzieży – możliwości 

przeciwdziałania omówiła Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych. 
 

 
Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

 
 

 

Zagrożenia narkomanią i alkoholizmem wśród elbląskiej młodzieży – możliwości przeciwdziałania omówił 
Zastępca Komendanta Miejskiego Policji Tomasz Piaskowski. 

 
Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 

 
Zagrożenia narkomanią i alkoholizmem wśród elbląskiej młodzieży – możliwości przeciwdziałania omówił 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Marcin Bukowski.   
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Marek Osik 

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Małgorzata Borzęcka-Florek z Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Osik 
• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Kamm 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dot. diagnozy zagrożenia 

narkomanią i alkoholizmem wśród elbląskiej młodzieży – możliwości przeciwdziałania. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
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Ad. 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej.  
(czas trwania nagrania od 01 h 19 min 38 sek. do 01 h 19 min 45 sek.) 
 
Komisja nie opiniowała żadnych uchwał.  

 

 
 

Ad. 7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
(czas trwania nagrania od 01 h 19 min 46 sek. do 01 h 20 min 19 sek.) 
 
1) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.   

 

 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

zakończył posiedzenie.  
 

 
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

 

 
 

                                         Przewodniczący Komisji 
 

                                                     Krzysztof Konert 
 
Protokół sporządziła 
 
     Ewa Zielińska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 


